Russian Traditions

Almost every nation and country has a reputation of some kind. The Englishmen are reputed to be cold, reserved, rather naughty easy-going and fond of sport. They are the nation of stay-at-homes. , they say. The English man's home is his castle is a saying known all over the world. They prefer a small house built for one family, with a small garden are a fire in the centre of the house. They like animals very much and follow the traditions concerning food and meals. We know much about English traditions and customs but now I'd like to say a few words about the traditions of my native land-Russia. First, about Russian people. To my mind, the main traits of their characters which differ them from other people are hospitality, their , , wise Russian fairytales reflect this wisdom. Our people are hardworking, patient, never loosing hope for better life. The Russians are the talented nation. Russia gave the world beautiful names of Pushkin and Lermontov, Chaikovsky and Repin, thousands of names of world famous poets, writers, composers, scientists. All of them are the pride of the nation because they sand the beauty of our nature and people. 

Besides these great names in literature and music, our country is famous for Russian traditional specific crafts its skilled craftsmen. Painted boxes of Palekh, coloured shawls of Pavlov Posad, clay toys of Dymkovo, laces of Vologda are known all over the world. 

The names of Gzhel and Khokhloma are considered to be the symbols of Russia as well as matryoshkas and samovars. The history of khokhloma goes back into the 17th century Producing of tableware-dishes, spoons, mugs was begun at that time in the villages of Suomino and Khokhloma in the Nizhniy Novgorod Province. On the banks of the great Russian river Volga. Many carpenters, painters have been working since then reviving traditions of old masters. The Khokhloma style is characterized by using plant elements in painting the tableware. The prevailing colours are black, yellow, golden, green and red. And nowadays this craft is sure to be saved, it will be developed and brought into the future by the new generation of painters. 

The reviving of old crafts is connected with the reviving of the traditional arts of all peoples inhabiting our big country. There are 100 of them. They revive their culture, costumes, dances and language. It is the revival of our souls. Now we celebrate the forgotten holidays - Troisa, Maslenitsa, Easter. We again sing Russian folk songs and chastushki, dance Barinya and perform khorovods, ride in troikas. Traditional Russian cooking is world-famous for such dishes as okroshka, shi, pelment, kurnik, kvass. We begin to build and reconstruct churches. The example of it is the building of the Cathedral of Christ the Savior in Moscow. It is the symbol of reviving human feelings, national pride and patriotism. 

Перевод текста: Russian Traditions 

Почти каждая нация и страна имеют репутацию некоторого вида. Англичане, как предполагают, замерзнут, сохранены, довольно непослушны спокойный и любящий спорт. Они - нация домоседов. , они говорят. Дом английского человека - его замок - высказывание, известное во всем мире. Они предпочитают, что маленький дом, построенный для одной семьи, с маленьким садом - огонь в центре дома. Они любят животных очень и следуют за традициями относительно пищи и пищи. Мы знаем очень об английских традициях и таможне, но теперь я хотел бы сказать несколько слов о традициях моей родной России земли. Сначала, о российских людях. На мой взгляд, главные черты их характеров, которые отличаются их от других людей, - гостеприимство, их , , мудрые российские сказки отражают эту мудрость. Наши люди трудолюбивы, терпеливы, никогда не теряя надежду на лучшую жизнь. Русские - талантливая нация. Россия дала мировые красивые названия Пушкина и Лермонтова, Chaikovsky и Перебулавки, тысячи названий мировых известных поэтов, авторов, композиторов, ученых. Все они - гордость нации потому что они песок красота нашей природы и людей. 

Помимо этих больших названий в литературе и музыке, наша страна известна российскими традиционными определенными ремеслами ее квалифицированные мастера. Окрашенные коробки Palekh, окрашенного платками Павлова Позада, игрушки глины Dymkovo, шнурки Вологды известны во всем мире. 

Названия Gzhel и Khokhloma, как полагают, являются символами России так же как matryoshkas и самоварами. История khokhloma возвращается в 17-ое столетие, Производя блюд сервировки стола, черпает, лопухи был начат тогда в деревнях Suomino и Khokhloma в Нижегородской Области. На банках большой российской речной Волги. Много плотников, живописцы работали, с тех пор восстанавливая традиции старых владельцев. Стиль Khokhloma характеризован при использовании элементов завода в живописи сервировки стола. Преобладающие цвета являются черными, желтыми, золотыми, зелеными и красными. И в настоящее время это ремесло уверено, чтобы быть спасенным, это будет развито и принесено в будущее новым поколением живописцев. 

Восстановление старых ремесел связано с восстановлением традиционных искусств всех народов, населяющих нашу большую страну. Есть 100 из них. Они восстанавливают их культуру, костюмы, танцы и язык. Это - возрождение наших душ. Теперь мы празднуем забытый отпуск - Troisa, Maslenitsa, Пасху. Мы снова поем российские народные песни и chastushki, танцуем Barinya и выполняем khorovods, поездка в тройках. Традиционная российская кулинария всемирноизвестна для таких блюд как okroshka, shi, pelment, kurnik, kvass. Мы начинаем строить и восстанавливать церкви. Пример этого - здание Собора Христа Спаситель в Москве. Это - символ восстановления человеческих чувств, национальной гордости и патриотизма.

